
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica  

z  1.   zasadnutia OZ 

Obce Oponice 

 

 

 

 

 

 

 

 
V Oponiciach 03.12.201 
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Z á p i s n i c a 

z 1.  zasadnutia OZ v Oponiciach, konaného dňa 14. decembra 2018  

o 17. 00 hod. v kultúrnom dome v Oponiciach.  

 

 

 

     Zasadnutie OZ bolo zvolané starostom obce Mgr. Milanom Gálom pozvánkami. 

Zasadnutia  sa zúčastnili poslanci podľa prezenčnej listiny.  

 

 

 

1.   Otvorenie 

      Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Mgr. Milan Gál. Privítal všetkých prítomných 

občanov,  poslancov OZ a pracovníkov obce. Skonštatoval, že OZ je uznášania schopné. 

 

 

2.   Schválenie programu 

      Starosta predniesol program zasadnutia, ktorý dostali poslanci i v pozvánke. Spýtal sa či 

má niekto niečo na doplnenie. Nikto, dal preto hlasovať, za prednesený program ako za 

uznesenie č. 10 v znení OZ schvaľuje  program 1.  zasadnutia OZ 

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

5.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

6. Schválenie návrhu VZN č. 4/2018, ktorým sa zavádza na území obce Oponice 

miestny poplatok za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na rok 2019 

7. Diskusia 

8. Záver. 

 

      Za: hlasovali všetci poslanci 

      Proti: nikto 

      Zdržal sa: nikto 

      Poslanci jednohlasne schválili program 29. zasadnutia OZ. 

 

 

3.   Voľba návrhovej komisie 
      Do návrhovej komisie starosta navrhol poslancov za predsedu Mgr. Vladimíra Kopca 

za členov  Stanislava Košťála a Milana Žitňanského. Spýtal sa či má niekto iný návrh. Nikto. 

Pristúpil teda k hlasovaniu za prednesený návrh členov návrhovej komisie ako uznesenia č. 

11 v znení OZ schvaľuje:    

Návrhovú komisiu  v zložení  :  -     predseda  Mgr. Vladimír Kopec,   

                                                        člen Stanislav Košťál a Milan Žitňanský 

 

      Za: hlasovali všetci poslanci 

      Proti: nikto 

      Zdržal sa: nikto 

      Poslanci jednohlasne návrhovú komisiu schválili    
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4.  Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

          Za overovateľov zápisnice starosta určil poslancov  poslancov Mgr. Zdenku 

Belohorcovú a Petra Kohajdu.   Za zapisovateľku určil pracovníčku obce Zuzanu Geršiovú. 

Uznesenie. č.12 predniesol Mgr. Vladimír Kopec v znení  OZ berie na vedomie   

overovateľov zápisnice:  Mgr. Zdenka Belohorcová a Peter Kohajda                                                                                                                                                                                              

              zapisovateľku:  Zuzana Geršiová  

  

      Za: hlasovali všetci poslanci 

      Proti: nikto 

      Zdržal sa: nikto 

Poslanci jednohlasne zobrali na vedomie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

5.  Schválenie návrhu VZN č. 3/2018 o dani z nehnuteľností na kalendárny rok 2019      

      Materiál k tomuto bodu dostali poslanci s pozvánkami. Príloha č.1 tejto  zápisnice. 

      Starosta  k tomuto bodu predniesol návrh, aby VZN bolo schválené aj na ďalšie 

zdaňovacie obdobia iné nič by v ňom nemenil. Spýtal sa či má niekto pripomienku, nikto 

dal hlasovať za doplnenie znenia aby VZN č.3 o dani z nehnuteľností na rok 2019 platilo 

aj na ďalšie zdaňovacie obdobia.  

 

      Za: hlasovali všetci poslanci 

      Proti: nikto 

      Zdržal sa: nikto 

      

     Dal hlasovať za celý návrh v VZN č.3 o dani z nehnuteľností na rok 2019 s doplneným     

     textom  a na ďalšie zdaňovacie obdobia  

      Za: hlasovali všetci poslanci 

      Proti: nikto 

      Zdržal sa: nikto 

 

Poslanci jednohlasne schválili VZN č. 3 o dani z nehnuteľností na rok 2019 s doplneným 

textom   a na ďalšie zdaňovacie obdobia uznesením č. 13. 

 

 

 

6.   Schválenie návrhu VZN č. 4/2018, ktorým sa zavádza na území obce Oponice 

miestny poplatok za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na rok 2019 

Materiál k tomuto bodu dostali poslanci s pozvánkami. Príloha č. 2 tejto zápisnice 

      Starosta obce k tomuto VZN predniesol nasledujúce pozmeňujúce návrhy:    

- v názve VZN č.4/2018  na konci dopĺňa text „a nasledujúce roky" 

-v §1 text „ zmien a doplnkov“ sa nahrádza textom „ predpisov“ 

- v § 2 Základné ustanovenia na konci textu dopĺňa slová „a nesledujúce roky" 

- v § 5  ods.1 Vyrubenie poplatku a splatnosť sa vypúšťa veta „V priebehu roka sa vyrubuje 

pomerná časť poplatku“ a   na konci odseku sa dopĺňa text  „Ak vznikne poplatková 

povinnosť v priebehu zdaňovacieho obdobia, obec vyrubí pomernú časť poplatku 

rozhodnutím, začínajúc dňom vzniku poplatkovej povinnosti až do konca príslušného 

zdaňovacieho obdobia."  

- v § 7 ods.2 v  prvej vete vypúšťa slová  „na polovicu" a na konci odseku   vypúšťa slová         

„s dátumom za určené obdobie "a nahrádza ich slovami  „vždy k 31.1. kalendárneho roka" 

- ruší zvyšok textu  odseku 2 v § 7 počnúc písmenom a) a nahrádza nasledovným  znením 
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„ Zníženie poplatku 

a) pri práci vykonávanej mimo územia SR na 30% sadzby poplatku za komunálny odpad 

za jeden kalendárny rok. Preukazujúce doklady: potvrdenie zamestnávateľa                    

o zamestnaní spolu s potvrdením alebo dokladom o ubytovaní mimo obce Oponice  

b) pri práci vykonávanej mimo územia obce, ale na území SR na 70% sadzby poplatku          

za komunálny odpad za jeden kalendárny rok. Preukazujúce doklady: potvrdenie 

zamestnávateľa o zamestnaní spolu s potvrdením alebo dokladom o ubytovaní mimo 

obce Oponice 

c) pri štúdiu na strednej alebo vysokej škole s ubytovaním v mieste štúdia na internáte 

alebo priváte na 50% sadzby poplatku za komunálny odpad za jeden kalendárny rok. 

Preukazujúce doklady: potvrdenie o návšteve školy spolu s potvrdením alebo 

dokladom o ubytovaní mimo obce Oponice“ 

 

- v §7 ods. 3 sa mení na odsek 4 a vkladá odsek 3 v znení „Obec na základe písomnej žiadosti 

poplatok odpustí za obdobie, za ktoré poplatník správcovi dane preukáže na základe 

podkladov, že viac ako 90 dní v zdaňovacom období sa nezdržiava alebo sa nezdržiaval         

na území obce Oponice. Podkladmi pre zníženie poplatku sú hodnoverné doklady,  z ktorých 

jednoznačne vyplýva,   že poplatník sa dlhodobo zdržiava alebo bude zdržiavať v 

zdaňovacom období mimo obce Oponice. Poplatník preukazujúci nárok na odpustenie 

poplatku je povinný predkladať doklady každoročne vždy k 31.1. kalendárneho roku. 

Odpustenie poplatku 

a)  občanom, ktorí   sú vo výkone trestu  odňatia slobody.  Preukazujúce   doklady:      

     potvrdenie  nápravno-výchovného  zariadenia  o výkone  väzby   alebo   trestu  s uvedením  

     doby trestu 

b)  občanom   s pobytom   v domove  sociálnych  služieb.  Potvrdzujúce   doklady:     

     potvrdenie  zariadenia  poskytujúceho  sociálne  služby  pobytovou   formou  o umiestnení 

    občana 

Po skončení pobytu podľa bodov a) a b) §7 ods.3  obec vyrubí poplatok v súlade s § 5 ods.1 

posledná veta tohto VZN. 

V prípade , že doklad podľa §7 ods.2 a 3 tohto VZN nie je v slovenskom jazyku alebo českom 

jazyku, je potrebné k dokladom predložiť aj úradný preklad. Doklady nie je možné nahradiť 

čestným prehlásením poplatníka. 

Doklady na zníženie poplatku môže podať poplatník aj za ostatných členov spoločnej 

domácnosti, za ktorých plní poplatkovú povinnosť.“ 

 

Pozmeňujúce návrhy odôvodnil, tým, že sú pre občana výhodnejšie a viac sa im vychádza      

v ústrety. Pripomenul že sadzby sa nemenia, mení sa len výška úľavy a odpustenie poplatku a 

VZN by malo platiť aj na ďalšie roky, pokiaľ sa v ňom nebudú robiť zmeny. Vyzval 

poslancov, aby sa k návrhu úpravy vyjadrili. Poslanci nemali doplňujúce pripomienky. Dal 

preto hlasovať za pozmeňujúci návrh v znení v akom ho predniesol. 

  

      Za: hlasovali všetci poslanci 

      Proti: nikto 

      Zdržal sa: nikto 

 

Potom dal starosta hlasovať za celý návrh VZN č. 4/2018 upravené o pozmeňujúce návrhy           

     Za: hlasovali všetci poslanci 

      Proti: nikto 
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      Zdržal sa: nikto 

 

VZN č. 4/2018, ktorým sa zavádza na území obce Oponice miestny poplatok za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na rok 2019 a nasledujúce roky bolo schválené uznesením 

č. 14 

 

 

7. Diskusia 

- Do diskusie sa prihlásil občan Pavel Grman, ktorý sa vyjadril, že to už hovoril aj bývalému 

starostovi, ale zatiaľ sa stým nič neurobilo, tak na to upozorňuje aj teraz, že je potrebné riešiť 

priechody pre chodcov pri malom kaštieli a pri kostole na autobusovej zastávke lebo sa môže 

stať nešťastie. Tiež upozornil na to, že zrkadlo umiestnené na križovatke Oponice Súlovce, 

kde bola kedysi kaplnka teraz v zimnom období zamŕza a nie je v ňom nič vidieť. Pripomenul 

aj chodníky, že sú v katastrofálnom stave, navrhol tie bubliny v asfalte zbrúsiť, aby bol 

chodník v rovine. Poslednú pripomienku mal, že by bolo dobré, keby v občasníku Oponický 

spravodajca boli zverejnené výsledky volieb hlavne  niektorých poslancov všetci ľudia 

nepoznajú. Vie, že to bolo zverejnené na tabuli aj vyhlasované v rozhlase, ale takto by to mali 

ľudia doma poprípade aj s fotkami a textom čo má ktorý poslanec na starosti.  

Starosta odpovedal, že je vo funkcii veľmi krátko v podstate len 4 dni, ale prisľúbil, že sa 

bude pripomienkami zaoberať, možno nie hneď, ale v priebehu polroka určite. Ohľadom 

priechodov pre chodcov sú nejaké projekty, ale nemal čas si všetko prejsť. Vyslovil sa, že 

priechod pre chodcov pri kostole bude zrejme problematický, lebo dopraváci povolia  

priechod pre chodcov z chodníka na chodník, no pri kostole je chodník len na jednej strane, 

pri malom kaštieli by to nemal byť problém. Zopakoval, že sa týmito podnetmi bude 

zaoberať. 

- ďalšou diskutujúcou bola pani Ľubomíra Kováčová, ktorá sa pýtala či sa konečne bude niečo 

robiť s naplánovanou ulicou koncom ich záhrad na ulici smerom na Súlovce  po pravej strane. 

Mladí ľudia odchádzajú z obce, lebo nemajú kde stavať. Dva roky už chodí ohľadom toho, 

chce vedieť, či sa to bude riešiť. Predniesla požiadavku, aby bola naplánovaná  cesta, ktorá 

bola už aj vykolíkovaná aspoň vysypaná štrkom, aby sa tade dal voziť stavebný materiál. 

Inžinierske siete by si potiahli aj od domu cez záhradu k stavebnému pozemku. 

Starosta odpovedal, že nevie jej dať hneď odpoveď, tiež sa musí s touto problematikou bližšie 

oboznámiť. 

Do diskusie sa nikto viac neprihlásil. 

 

 

8. Záver 

     Starosta skonštatoval, že  program  zasadnutia je vyčerpaný, poďakoval všetkým 

prítomným za účasť  a zasadnutie ukončil. 

 

 

V Oponiciach 14.12.2018 

 

Zapísala :            Zuzana Geršiová                  ............................... 

 

Overovatelia :    Mgr. Zdenka Belohorcová   ................................. 

 

                           Peter Kohajda                      ................................. 

 

Starosta obce :    Mgr. Milan Gál                    ................................ 
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